
Sprawozdanie z dzialalnosci
Komisji Zdrowia, Opieki Spolecznej

Bezpieczenstwa Publicznego i Ochrony Srodowiska
Rady Miasta Marki

za okres od 01 stycznia 2008 r. do 31 grudnia 2008 r.

Komisja Zdrowia, Opieki Spolecznej Bezpieczenstwa Publicznego i Ochrony
Srodowiska powolana uchwal!\. Rady Miasta Marki z dnia 8 grudnia 2006 roku, Nr II/9/2006
pracowala w nast«puj!\.cym skladzie:

I. Brzozowska Elzbieta
2. Chojnowski Pawel
3. Grabowski Maciej
4. K«dzierski Kazimierz
5. Korotko Ryszard
6. Mlodzianowski Grzegorz
7. Orlowski Jan
8. Orych Jacek
9. Pasternak Tadeusz
10. Sowinska Jolanta
II. Szczepanowski Marek
12. Trzemecki Bogdan

W okresie od 01 stycznia od 23 kwietnia 2008 roku stanowisko Przewodnicz!\.cego
Komisji zajmowala radna Elzbieta Brzozowska, a stanowisko Wiceprzewodnicz!\.cego radny
Jacek Orych.

Na posiedzeniu w dniu 28 maja 2008 roku, po wczesniejszej rezygnacji radnej
Elzbiety Brzozwskiej, odbyly si« wybory, gdzie na stanowisko Przewodnicz!\.cego Komisji
zostal wybrany radny Jacek Orych, a na stanowisko Wiceprzewodnicz!\.cego radny Ryszard
Korotko.

Komisja w 2008 roku odbyla 12 posiedzen, na kt6rych byl realizowany plan pracy
przyj«ty w 2007 roku oraz tematyka i zagadnienia wynikaj!\.ce z biez!\.cych potrzeb.

Ubiegly rok, ze wzgl«du na szeroki zakres dzialania Komisji, obfitowal w liczne
spotkania z goscmi, kt6rzy przedstawiali omawian!\. problematyk«.

W ramach tematyki zdrowia, Komisja podejmowala problematyk~ profilaktyki
zdrowia. Z inicjatywy Komisji, w 2008 roku zostaly w calosci sfinansowane szczepienia
przeciw grypie sezonowej dla mieszkailcow Marek powyzej 65 roku zycia. Komisja
analizowala r6wuiez Sprawozdanie Burmistrza z realizacji Gminnego Programu Rozwi!lZywania
Problem6w Alkoholowych oraz Programu Przeciwdzialania Narkomanii.

W ramach zagadnien zwi'lZanych z opiek!\. spoleczn~ Komisja wydala opinie na temat
projektu uruchomienia "Klubu socjoterapeutycznego" dla mlodziezy gimnazjalnej i szk6l
srednich. Klub powstal i rozwija si« w bardzo dobrym kierunku.

W kwestii bezpieczenstwa publicznego, Komisja odbyla spotkanie z Komendantem
Komisariatu Policji w Markach Panem nadkom. Zbigniewem Pi6rkowskim. Szeroka tematyka
obejmowala m.in. stan bezpieczenstwa na ulicach, w szkolach, jak r6wuiez aspekt budowy
nowego komisariatu. Komisja zajmowal si« r6wuiez zadaniami Gminy w sytuacjach
kryzysowych. Analizowano dzialalnosc Zespolu Reagowania Kryzysowego w Markach.

W ramach ochrony srodowiska Komisja wielokrotnie zajmowala si« tematyk!\.
utrzymania czystosci w gminie, w lasach oraz na terenach nalez!\.cych do miasta, jak i



posesjach prywatnych wlascicieli. W zwi!\.Zku z powyzszym, odbyly si<; spotkania z
Naczelnikiem Wydzialu Ochrony Srodowiska, Gospodarki Wodnej i Rolnictwa Andrzejem
Kalinowskim, Naczelnikiem Wydzialu Zarzlldu Drog Adamem Stachon oraz Dyrektorem
Zakladu Uslug Komunalnych Panem Henrykiem Szczurowskim. Ponadto, w celu wydania
opinii na temat uznania lasow za ochronne oraz wspolpracy z NadleSnictwem Drewnica,
doszlo do spotkania z NadleSniczym Panem Waldemarem Walczakiem. Owocem tego
spotkania bylo porozumienie dotyczllce umieszczenia szlabanow ograniczajllcych wjazd do
lasu wsp6Ifinansowane przez Miasto Marki.

Komisja zajmowaia si<; r6wniez analizll dochod6w i wydatk6w Gminnego Funduszu
Ochrony Srodowiska i Gospodarki Wodnej oraz analizll wynikow kontroli GFOSiGW
zapoczlltkowanej w 2007 roku. Komisja oceniaia takZe stan realizacji Planu Gospodarki
Odpadami dla Miasta Marki na 2005-2008 z uwzgl<;dnieniem perspektyw na lata 2009-2015,
oraz wydaia opnie na temat projekt6w dokument6w "Program Ochrony Srodowiska dla
Gminy Marki na lata 2009-2012 z perspektYWll na lata 2013-2016" oraz "Planu Gospodarki
Odpadami dla Miasta Marki na 2009-2012 z uwzgl<;dnieniem perspektyw na lata 2013-2016"

W roku 2008 realizowana byia rowniez kolejna edycja konkursu "Marki w Zieleni".
Powolana komisja konkursowa wyIonila laureat6w, ktorzy otrzymali nagrody i wyr6Znienia.

Na ostatnim posiedzeniu w dniu 17 gmdnia 2008 roku, Komisja przyj<;la plan pracy na
rok 2009,k16ry zostal przyj<;ty przez Rad<; Miasta Marki.

Przewodniczqcy Komisji
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